
 
台北市迎新會 

Welcome to Taipei International Club 
 

  

 

 
 

Date & Time: Tuesday, June 5th, 2018, registration starts at 14:10 pm~17:00 pm 
 

Venue: Wendel’s Tienmu German Bakery & Bistro(#5, Dexing West Rd., Tienmu), 
               get off at MRT Red Line Zhishan Station Exit 2! 

 

Fee: Member fee: NT$ 900, Non-Member Fee: NT$ 1,000 
 
Dear Members, 
 
   We are so delighted and honored to have planned this special Tea Party for you, which was 
made possible because the Director General of the German Institute Taipei, Representative 
Martin Eberts, has accepted our invitation to deliver an insightful PowerPoint speech on 
German Culture and provide some general information about Germany.  He also prepared some 
souvenirs to give away to our members at a Lucky Draw!  
  

At an event like this, how can we keep the party rolling without booking a place famous for its 
genuine German cuisine, and choosing some good German music to bring forth the party spirit?  
Wendel’s Bakery & Bistro has thoughtfully designed a buffet menu for us, with signature 
German pork knuckle slices, sausages, and black forest cake – all staple dishes to say the least.  
We also invited a German pop, rock & folk music band, “Die Praktikanten (the Interns)”, experts 
at blowing off the roof at any party event!  Dear Ladies, let’s prepare to rock, swing, and sing 
with them! 

   
  The registration will start at 14:10 pm at the terrace area, as Wendel’s needs time to set up the 
venue exclusively for our members, so we can be seated at 14:30 pm, so please be punctual! 
Thanks for your cooperation! 
 

日期與時間：2018年6月5日(週二)下午14：10分開始報到～17：00活動結束。 

地點：溫德德式烘焙餐廳天母旗艦店（地址：台北市士林區德行西路5號） 

      搭乘捷運紅線芝山站2號出口出來，步行6分鐘即達。 

費用：會員900元、非會員 1,000元。 



 

親愛的會員們: 

  我們極其興奮與榮幸地籌劃了這場「德國下午茶」，並邀請到「德國在台協會」歐博

哲代表為我們做關於德國文化與德國概論的精闢 PPT 簡報，另外德國代表暨夫人還準

備了精美紀念品，要贈送給摸彩中獎的幸運會員們。 

  既然平鋪直敘的名為「德國下午茶」，怎能不選在正港的德式餐廳舉辦、再搭配上好

聽的德國音樂呢？「溫德天母旗艦店」為我們設計了美味的下午茶自助餐點，招牌的

德國豬腳、各式香腸與黑森林蛋糕等等經典餐點。我們更請到了曾經數度在德國文化

中心表演德文歌曲的「實習生樂團」來演唱，他們兼具流行、搖滾與民謠的多方位曲

風，絕對是炒熱歡樂氣氛的高手。且讓我們期待大家一起歡唱與搖擺吧！ 

   我們14：10分在餐廳戶外用餐區開始報到收費，溫德餐廳需要為我們清場佈置，請

大家務必準時！14：30分我們可以入席並開始節目。謝謝您的配合。 

 

 

 

 

 
 

†  RSVP FORM  † 

 
 
Name: __________________________________ Mobile: ______________________________ 
 
Name of Guest: __________________________ Mobile: ______________________________ 
 
Name of Guest: __________________________ Mobile: ______________________________ 
 
Please fax to Ms. Elizabeth Hsieh 謝琬女士 at 02-2361 2053 or Email: 

elizabeth2802@yahoo.com.tw before Friday, June 1st, 2018!!! 
 
Should you have any inquiry, please contact Executive Secretary Mrs. Lily Yeh Liu 
劉葉芳菲女士 at 0989-530-682 ! 
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